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W imieniu mieszkaric6w miasta Woclawka zwracam siq z upzejmq pro6bqo zamontowanie stojak6w na rowery

pzed bramqwejSciowqna teren placu targowiska pzy ul. Kaliskiej oraz ul. Lanieszczyzna.

Targowisko Miejskie jest 2ryym centrum handlowym, kt6re skupia bardzo du2o mieszkaic6wWloclawka i nie tylko

na co tygodniowych zakupach $wie2ych wazyw, owoc6w i nie tylko. Wielu z nich pzyje2dza na rynek szczeg6lnie

. pzy sprzyjajqcej pogodzie rcu,erem. Swoje jedno6lady pzypinajqdo ogmdzenia targowiska niszczqc w ten spos6b

siatkg czy ro$rery innych os6b a czasem nara2ajqc siebie na shaty finansowe.

W ariq.zku z powy2szym prosze o podjqcie odpowiednich dzialari zwiqkszajqcych komfort zakup6w os6b

kozystajEcych z targowiska miejskiego mieszczqcego sig pzy ul. Kaliskiej/Lanieszczyzna,
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